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Biscuits & Chocolates Ice cream

Water Labels
Washing Powder

Pouch Zipper bag

Meat & Vegetables Burger

Chips & Snack FoodsPasta

 Products Range:

Food:

Beverages: Frozen Food:

Medicine:

Detergents:

Cola Labels

هي شركة متخصصه في طباعة (الروتو) وتصنيع السلندرات الخاصة بالطباعه.  يتم تصنيع منتجات 
التعبئة و التغليف المرنة باحدث تقنيات الطباعة و باشكال مختلفة على شكل اكياس و رولات 

 بتصاميم عصرية. منتجاتنا تلبي احتياجات عدد كبير من القطاعات الصناعية الحيوية مثل القطاع الغذائي، 
المنظفات، الاسمدة، و الادوية و غيرها سواءا كانت المنتجات ملامسة للمنتج أو غير ملامسه. 
تقوم الشركة باستخدام التكنولوجيا والماكينات الحديثة كما تضم الشركة كادر مؤهل يعمل 
على تامين و تطوير أفضل المنتجات من خلال تقديم حلول شاملة وجوده عالية وخدمة متميزه

 لضمان رضى العملاء في السوق المحلي والدولي.

Packaging Industries Company Ltd. -  Established in 1987 in Amman, Jordan.
The company specializes in rotogravure printing and the manufacturing of

 printing cylinders. It produces flexible packaging materials using the
 latest printing technologies in various forms, including bags and rolls with

modern designs.

Our products cater to the needs of a wide range of vital industries, such as
 food, detergents, fertilizers, pharmaceuticals, and many more, whether 

the packaging is in direct contact with the product or not.

The company utilizes advanced technology and machinery and employs
 a highly qualified team dedicated to ensuring and developing the best

 products. We provide comprehensive solutions, high-quality standards,
 and exceptional service to guarantee customer satisfaction in both local and 

international markets
.

Our company takes pride in its state-of-the-art 
in-house CYLINDER ENGRAVING DEPARTMENT ensuring

 the highest standards of quality, precision, and efficiency

تفخر شركتنا بامتلاك قسم داخلي متطور لحفر سلندرات الطباعة، يضمن أعلى معايير الجودة والدقة والكفاءة.

شركة مصانع مواد التعبئة والتغليف - تأسست الشركة عام 1987 في عمان - الاردن

دقـــة، شـــغــــف، إتــقـــان

Flat Bottom


